
Ordinært Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Nøragersminde 

Mødereferat 
mandag den 10-02-2025 

Til stede: Anita, Brian, Ellen, Erik, Marianne, Rebekka, Thomas og Victor 

(Afbud: Mathias) 

Næste møde: 24-02-2025, kl.19:00, Nøragersmindegården 

1. Referent:  
Brian 

2. Referat fra mødet den 27-01-2025:  
Godkendt 

3. Status fra formanden: 
Formanden er tilbage med fuld styrke, efter en hektisk periode med husbyggeri.  
Ingen henvendelser.   
 

4. Bestyrelsen samarbejde og forventninger: 
Der blev forventningsafstemt og drøftet maildisciplin.  
 

5. Oplæg til vinterforanstaltninger: 
Resultatet af spørgeskemaet blev gennemgået.  
Der er flertal bland de afgivne stemmer for: Rydning af fortov 2 gange pr. dag, samt 
saltning. Rydning af veje 1 gang pr. dag, samt saltning.  
Ønsket omkostning til vinterforanstaltninger udgør kr. 750,- 
Dette vil danne grundlag for bestyrelsens forslag til budget 2025.  
 

6. Svovllugt:  
Erik havde modtaget en henvendelse fra en grundejer på Haag Alle vedr. svovllugt.  
Det blev drøftet om det kunne tænkes at være jet-fuel, men netop svovllug kan 
skyldes gasser fra kloakken. Erik vil bede grundejeren kontakte Tårnby Forsyning med 
henblik på mulig gas udvikling fra kloakken.   
 

7. Generalforsamling: 
Marianne varetager indsamling af materiale til indkaldelsen. Deadline for 
indsendelse og rettelser er den 18-02-2025 kl. 23:59. 
Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer, der er på valg ønsker at genopstille.  
 

8. Budgettet 2025 
Som følge af kontingentnedsættelsen, der blev besluttet i 2023, kun skulle gælde for 
2023 og 2024 – er kontingentet tilbage på kr. 1.700 pr. år. Hertil tillægges kr. 550 jf. 
flertallets ønske om at Vinterforanstaltninger kan udgøre kr. 750. (Forskellen på kr. 
200 skyldes at disse er/var indeholdt i den tidligere kontingentsats på kr. 1.700.  
Det er i budgettet forudsat 9 bestyrelsesmedlemmer, og én årlig kontingent 



opkrævning. Det betyder at der atter budgetteres med større beløb til henlæggelser 
til vejrenovering.  
 

9. Fastelavnsarrangement: 
Anita har styr på planlægningen af årets fastelavnsarrangement på 
Nøragersmindegården den 2. marts.  
Anita efterspørger dog assistance til oprydning efter arrangementet.  
 

10. Status fra udvalg: 
 
Veje/Drift: Ingen bemærkninger 
Vedtægtsudvalg: Afventer fortsat svar fra advokat. Rebekka vil rykke.  
Vejprojektudvalg: Afventer fortsat svar fra advokat. Rebekka vil rykke. 
 

11. Eventuelt: 
Ingen bemærkninger 

 

 


